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 PROTOKOLL 9/2008 

 Sammanträdesdag 1(6) 

 Tisdag 26 augusti 2008 

 

 

 

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ingrid Dalén Jan Lamby 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Ingrid Dalén (HSO/FUB) 

Vice ordförande Jan Lamby (HSO/HRF) 

Ledamöter Anna Källström (HSO/R) 

 Göran Gustafsson(SRF) 

 Berit Hindersson(HSO/FHLIS)

 Amir Amirriazi (DHR)  

Inger Svedmyr 

(HSO/Elöverkänsligas 

förening) 

 

  

 

Dessutom närvarade föredragande handläggare. 

  

 

   

§  1 Fastställande av dagordning 

Efter tillägg under punkten Rapporter och Övriga frågor 

kunde dagordningen godkännas. 

 

§ 2 Föregående protokoll 

Rådet bordlade frågan om att lägga protokoll 8/08 till 

handlingarna. 

 

§ 3 Inkomna protokoll/skrivelser 

Anmäldes följande inkomna protokoll/skrivelser vilka lades 

till handlingarna: 



   (6) 

 

2 

1. Protokollsutdrag nr 9/2008 från kommunstyrelsens 

handikappråd angående sammanställning av synpunkter från 

studiebesök vid Clarion Hotell Sign. 

2. Protokoll nr 9/2008 från kommunstyrelsens handikappråd 

3. Minnesanteckningar från mötet med kommunstyrelsen och 

dess handikappråd 14 maj 2008. 

4. Protokoll nr 6/2008 från handikapprådet för Trafik- och 

renhållningsnämnden och Stockholm Parkering. 

 

Inga skrivelser av intresse för rådet har kommit till 

stadsbyggnadskontoret sedan förra mötet.  

  

  

§ 4 Exploateringsnämnden 

 Ordföranden informerade om: 

- Markanvisning för kontor, handel, konferens och hotell 

inom fastigheten Södermalm 5:2 

- Försäljning av Hässelby slott 

- Tvärbanan 

 

Föredragningslistan till exploateringsnämnden lades därefter 

till handlingarna. 

  

§ 5 Ärenden tagna på delegation 

 Inga delegationsärenden togs upp på rådet. 

 

  

§ 6 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

området intill kv. Dalbon, del av Blackeberg 2:1 i 

stadsdelen Blackeberg, S-Dp 2006-21854-54 

Föredragande: Martin Schröder  

 Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Handikapplatser ska placeras intill hissar i garagen. 

 

Rådet ser helst att sophanteringen i fastigheterna löses genom 

att sopnedkast finns i varje trapphus (via sopsug). Om detta 

inte är möjligt bör sophanteringen utformas på ett sådant sätt 

att både hushållssopor och skrymmande avfall (grovsopor) 

kan lämnas i utrymmen som nås via inomhusförbindelse utan 

nivåhinder och hinder i form av tunga dörrar.  

I båda fallen ska det vara användbart för personer med 

nedsatt rörelse- och orienteringsförmåga eller andra 

funktionsnedsättningar.  Väljs trots allt en lösning med 

kvittblivning av hushållssopor utomhus anser rådet att 
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avståndet från entré till kvittblivningsställe inte bör överstiga 

10 m. 

 

Rådet förutsätter att terrasserna görs tillgängliga enligt SBN:s 

beslut den 30 november 2006. 

 

Rådet förordar att man förlägger angöringen från 

Björnsonsgatan mellan äldreboendet och flerbostadshuset i 

kv Dalbon via en ny gata vilket uppfyller stadens krav om en 

högsta lutning på 1:20.  

 

 

§ 7 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

området intill Björnsonsgatan, del av Blackeberg 2:1 i 

stadsdelen Blackeberg, S-Dp 2007-00749-54 

Föredragande: Martin Schröder 

 Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Handikapplatser placeras intill hissar i garagen. 

 

Rådet ser helst att sophanteringen i fastigheterna löses genom 

att sopnedkast finns i varje trapphus (via sopsug). Om detta 

inte är möjligt bör sophanteringen utformas på ett sådant sätt 

att både hushållssopor och skrymmande avfall (grovsopor) 

kan lämnas i utrymmen som nås via inomhusförbindelse utan 

nivåhinder och hinder i form av tunga dörrar.  

I båda fallen ska det vara användbart för personer med 

nedsatt rörelse- och orienteringsförmåga eller andra 

funktionsnedsättningar. Väljs trots allt en lösning med 

kvittblivning av hushållssopor utomhus anser rådet att 

avståndet mellan entré och kvittblivningsställe inte bör 

överstiga 10 m. 

 

  

§ 8 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för del av 

Araben m fl i stadsdelen Blackeberg,  

S-Dp 2007-02781-54 

Föredragande: Martin Schröder 

 Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Rådet ser helst att sophanteringen i fastigheterna löses genom 

att sopnedkast finns i varje trapphus (via sopsug). Om detta 

inte är möjligt bör sophanteringen utformas på ett sådant sätt 

att både hushållssopor och skrymmande avfall (grovsopor) 
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kan lämnas i utrymmen som nås via inomhusförbindelse utan 

nivåhinder och hinder i form av tunga dörrar.  

I båda fallen ska det vara användbart för personer med 

nedsatt rörelse- och orienteringsförmåga eller andra 

funktionsnedsättningar. Väljs trots allt en lösning med 

kvittblivning av hushållssopor utomhus anser rådet att 

avståndet mellan entré och kvittblivningsställe inte bör 

överstiga 10 m. 

 

Handikapparkeringsplats ska finnas inom 10 m från entrén. 

Det ska stå som planbestämmelse. 

 

Paus 

 

§ 9 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

området vid kv Martallen i stadsdelen 

Midsommarkransen , S-Dp 2007-36253-54   

Föredragande: Henrik Storm, Nyréns arkitektkontor. 

 Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Handikapparkeringsplats ska finnas inom 10 m från entrén 

inne i kvarteret. Det ska stå som planbestämmelse. 

 

Då det inte finns balkong i hörnhuset ska terrasserna göras 

tillgängliga enligt SBN:s beslut den 30 november 2006. 

 

Rådet noterar med tillfredsställelse att det går att göra sig av 

med hushållssopor via sopnedkast i varje trapphus som går 

till en sopsug med uppsamlingscistern vid Svandammsvägen. 

 

 

§ 10 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för del av 

fastigheten Ulvsunda 1:39 m fl. i stadsdelen Ulvsunda,  S-

Dp 2005-21443-54 

Föredragande: Maria Pettersson 

 Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

  

Rådet ser helst att sophanteringen i fastigheterna löses genom 

att sopnedkast finns i varje trapphus (via sopsug). Om detta 

inte är möjligt bör sophanteringen utformas på ett sådant sätt 

att både hushållssopor och skrymmande avfall (grovsopor) 

kan lämnas i utrymmen som nås via inomhusförbindelse utan 

nivåhinder och hinder i form av tunga dörrar.  
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I båda fallen ska det vara användbart för personer med 

nedsatt rörelse- och orienteringsförmåga eller andra 

funktionsnedsättningar. Väljs trots allt en lösning med 

kvittblivning av hushållssopor utomhus anser rådet att 

avståndet mellan entré och kvittblivningsställe inte bör 

överstiga 10 m. 

 

  

 

§ 11 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för del av 

kv Riddarsporren 23 och 24, Hagagatan 19, i stadsdelen 

Vasastaden, S-Dp 2007-36128-54  

Föredragande: Karl-Johan Dufmats 

 Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Handikapprådet kan inte acceptera att en transformatorstation 

installeras inom bostadshuset om man inte hittar en lösning 

där avskärmning görs så att magnetfältet uppgår till högst 0,2 

mikrotesla. Rådet bedömer att detta knappast låter sig göra. 

 

  

§ 12 Rapporter 

 

Ordföranden och vice ordförande informerade om mötet med 

förvaltningschefen Ingela Lindh. 

 

Där togs bland annat upp att rådet kommer att delges alla 

remisser som inkommer till Stadsbyggnadskontoret. 

 

Den remiss som kommer från Regeringskansliet via 

Kommunstyrelsen gällande kortare plan och byggprocess ” 

Bygg enkelt” kommer att tas upp som en principiell fråga i 

Kommunstyrelsens handikappråd. 

 

Anvisningar för verksamhetsplanen 2009 kommer i början på 

september. Handikapprådet kommer att utifrån VP utarbeta 

indikatorer. 

 

Handikapprådet vill träffa alla avdelningschefer under 

hösten. Sekreteraren kommer att ta kontakt med cheferna och 

boka in dem till handikapprådets möten. 

 

En folder med presentation av det nya 

Stadsbyggnadskontoret kommer att skickas ut med nästa 

kallelse till alla ledamöter. 
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  Remisser 

 

Inga remisser har kommit till stadsbyggnadskontoret under 

perioden.  

 

    
 

§ 13         Övriga frågor 
 

Förslag till program till sakkunnigmötet den 23 september 

gicks igenom och godkändes av rådet. 

Handboken ”Stockholm en stad för alla” kommer att skickas 

ut innan nästa möte till alla ledamöter. 
  

  

 

  

 

Mötet avslutades kl. 16.30 

 

 

          Vid protokollet 

 

 

          Anita Westergren 
 


